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Gdańsk, 22.12.2021 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXI SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXI sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:20 w środę 

22.12.2021 r. po zebraniu kworum. Sesja odbywała się w zdalnym trybie, 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (aplikacja Microsoft Teams) 

z powodu konieczności zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią 

koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XXI sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 11 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XXI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja na temat zagospodarowania terenu do Wróbla Staw 

i przy ul. Powstania Listopadowego” po pkt. 3. „Przyjęcie porządku obrad”. 

Wniosek odrzucono (w związku z nieuzyskaniem wymaganej bezwzględnej 

większości statutowego składu Rady Dzielnicy). 

(5 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 1 

4.2. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o informację na temat planowanej budowy 

żłobka przy ul. Piecewskiej i na temat funkcjonowania JadłoDzielnicy. 

Po pytaniu Przewodniczącego Rady Dzielnicy Mateusza Zakrzewskiego, 

czy ma to traktować jako wniosek o dodanie nowego punktu w porządku obrad, 

Radna Halina Wojnicz powiedziała, że oczekuje odpowiedzi na ten temat 

w pkt. „Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

4.3. Radny Ryszard Kłos powiedział, że odrzucanie wniosków Radnej Haliny Wojnicz 

może skutkować opuszczeniem przez nią obrad, co spowodowałoby zerwanie 

kworum i brak możliwości dalszego prowadzenia obrad. Poprosił o rozwagę 

w traktowaniu wniosków Radnej Haliny Wojnicz. 

4.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zadeklarował, że uwzględni 

wniosek Radnej Haliny Wojnicz z pkt. 4.1. w porządku obrad następnej sesji. 

4.5. Przyjęto porządek obrad. 

(9 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 2 

5. Radna Beata Kochanowska dołączyła do obrad o godz. 19:48, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 12 radnych). 
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6. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że otrzymał 

maila od Radnej Haliny Wojnicz, w którym odnosiła się do tematów poruszanych 

na poprzedniej sesji, jednak nie znalazł tam żadnego wniosku, który mógłby 

potraktować jako poprawkę lub uzupełnienie do protokołu. 

6.2. Zatwierdzono protokół z XX sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 3 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 

7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił stan realizacji 

budżetu za rok 2021. Poinformował, ile wydano na projekty miękkie 

i inwestycyjne oraz jaka jest kwota niewykorzystanych środków. Dodał, 

że potrzeba zmiany uchwały budżetowej wynika z niewykorzystanych środków 

na projekt „Warsztaty fotograficzne z podstaw świadomej fotografii 

dla okolicznych mieszkańców” w kwocie 2000 zł, który miał być realizowany 

w Domu Sąsiedzkim Piecki-Migowo. 

7.2. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik powiedziała, że projekt nie został 

zrealizowany z powodu wycofania się wnioskodawcy. Dodała, że w marcu startuje 

Fundusz Senioralny i zadeklarowała pomoc przy pisaniu wniosków. 

7.3. Radna Halina Wojnicz zapytała, jaką kwotę i na jakie projekty Rada Dzielnicy 

przeznaczyła dla Klubu Seniora przy LWSM „Morena”. 

7.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że Rada 

Dzielnicy przeznaczyła finansowanie na 4 projekty na łączną kwotę 5800 zł: 

a. „Kaszubski rok obrzędowy. Strój kaszubski – fakty i mity. Spotkanie 

z przewodnikiem skansenu Wdzydze w Centrum Kultury im. Jana Pawła II 

na Morenie” – 600 zł 

b. „"Poznajemy kresy" – prelekcje w Centrum Kultury im. Jana Pawła II 

na Morenie” – 1800 zł 

c. „Montaż słowno-muzyczny zespołu "Jesienne Róże" w Centrum Kultury 

im. Jana Pawła II na Morenie” – 2000 zł 

d. „Integracyjne grzybobranie” – 1400 zł 

7.5. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że popiera projekty skierowane do seniorów. 

7.6. Podjęto Uchwałę Nr XXI/55/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 4 

8. Informacja nt. harmonogramu naboru wniosków do budżetu Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo na rok 2022. 

8.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że w poniedziałek 

03.01.2022 r. zostanie uruchomiony formularz do elektronicznego składania 
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wniosków budżetowych na 2022 rok. Zostanie również udostępniona ankieta 

dot. oceny wydatków Rady Dzielnicy w 2021 roku, która pomoże przy 

opracowywaniu budżetu Rady Dzielnicy na 2022 rok. 

8.2. Radny Grzegorz Giżewski dodał, że planowany termin zakończenia przyjmowania 

wniosków budżetowych to piątek 28.01.2022 r., a następnie otrzymane wnioski 

zostaną przekazane do poszczególnych Komisji. 

8.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że jeśli będzie 

potrzeba, to zostanie ogłoszony dyżur, na którym będzie można otrzymać pomoc 

przy wypełnianiu formularza wniosku budżetowego. 

9. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

9.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

na temat ostatnich wydarzeń, które odbyły się na Dzielnicy: m.in. odpalenie 

choinki dzielnicowej w obecności Prezydenta Gdańska Aleksandry Dulkiewicz, 

dzielnicowy jarmark bożonarodzeniowy, spotkanie w sprawie budowy szkoły 

podstawowej przy ul. Morenowe Wzgórze. Powiedział, że zostało wykonane 

malowanie przychodni Morena, ale odbiór prac jest niepełny, częściowy, ściany 

mają być pomalowane trzeci raz przy lepszych warunkach atmosferycznych. 

9.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zapytał, co to znaczy, że odbiór prac 

jest częściowy. 

9.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że wykonawca 

poinformował, że zgłasza gotowość do odbioru, ale nie zostało to odebrane 

z powodu niedostatecznej jakości wykonania. 

9.4. Radna Halina Wojnicz zapytała, kto zdecydował o budowie żłobka 

przy ul. Piecewskiej i dlaczego przejęła to fundacja, jakie są korzyści z tego tytułu. 

9.5. Radna Halina Gostomska powiedziała, że nie miała informacji o planowanej 

budowie żłobka przy ul. Piecewskiej, kiedy proponowała tę lokalizację na potrzeby 

utworzenia Dziennego Domu Pobytu dla osób potrzebujących. Wyraziła 

niezadowolenie, że takie informacje trzymane są w tajemnicy i dodała, 

że nie otrzymała żadnej odpowiedzi od radnych miejskich, do których kierowała 

pisma o wsparcie tej inicjatywy. 

9.6. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak odpowiedział, że decyzję w sprawie 

budowy żłobka na tej działce podjęły instytucje miejskie i on nie miał na nią 

żadnego wpływu. Podkreślił, że nie była to żadna tajemnica, ponieważ takie plany 

są udostępniane w oficjalnych dokumentach i informacjach urzędowych. On sam 

posiada tę wiedzę prawdopodobnie z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta 

Gdańska w dniu 08.03.2019 r. Dodał, że popiera budowę Dziennego Domu Pobytu 

dla osób potrzebujących, a wszystkie informacje, które ma, przekazał Radnej 

Halinie Gostomskiej od razu, kiedy przedstawiła swój wniosek, ale jeśli oczekuje 

ona od niego pisemnej odpowiedzi na swój wniosek, to napisze i prześle ją 

po zakończeniu sesji. 

9.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że 2 projekty, 

które miały być realizowane w Szkole Podstawowej nr 1, zostały zmodyfikowane: 

a. „"Sport to zdrowie" – zajęcia fitness dla mieszkańców dzielnicy w SP1” – 

2000 zł – zakupiono materace z powodu braku chętnych do prowadzenia zajęć  
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b. „Integracyjne majsterkowanie – zajęcia w SP1 dla dzieci ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi” – 2500 zł – zakupiono sensoryczne dzwonki 

9.8. Radna Halina Wojnicz zapytała o udział restauracji Fresco w dostarczaniu 

posiłków do JadłoDzielnicy przy kościele pw. Miłosierdzia Bożego. 

9.9. Radny Grzegorz Giżewski odpowiedział, że restauracja Fresco była partnerem przy 

tworzeniu JadłoDzielnicy i dalej wspiera jej funkcjonowanie. Ponadto, restauracja 

dostarczała posiłki medykom w czasie pandemii. 

9.10. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik powiedziała, że restauracja Easybar 

również przywozi posiłki do JadłoDzielnicy i dodała, że posiada fundusze 

na dofinansowanie do 10 obiadów. 

10. Komunikaty i wolne wnioski. 

10.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski pogratulował Leszkowi 

Jenek, który działa m.in. w Domu Sąsiedzkim Piecki-Migowo, otrzymania tytułu 

Gdańskiego Wolontariusza Roku 2021. 

10.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zostały 

rozdane świąteczne paczki żywnościowe dla 140 osób sfinansowane z budżetu 

Rady Dzielnicy. Podziękował wszystkim zaangażowanym w tę akcję, szczególnie 

wolontariuszom z Zespołu Charytatywnego „Caritas” przy Parafii pw. Bożego 

Ciała w Gdańsku i z Domu Sąsiedzkiego Piecki-Migowo. 

11. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski po sprawdzeniu kworum zamknął 

obrady XXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:55. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie głosowań z XXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 
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Załącznik 

do Protokołu XXI sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 22.12.2021 r. 

 

 

Zestawienie głosowań z XXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

1 2 3 4 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna nb. nb. nb. nb. 

3. Giżewski Grzegorz wst. za za za 

4. Gostomska Halina wst. za za za 

5. Kłos Ryszard za pr. za za 

6. Kochanowska Beata nb. nb. za za 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra za za za za 

8. Kozłowski Janusz nb. nb. nb. nb. 

9. Kramek Aneta wst. za za za 

10. Matwiejszyn Monika nb. nb. nb. nb. 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia za za za za 

13. Ostapska Ewa nb. nb. nb. nb. 

14. Strojny Olga nb. nb. nb. nb. 

15. Sulewska Katarzyna nb. nb. nb. nb. 

16. Szajder Jadwiga pr. za za za 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz wst. za za za 

19. Wilczyński Dariusz wst. za za za 

20. Wojnicz Halina za wst. za wst. 

21. Zakrzewski Mateusz za za za za 

  za – głosy „za” 5 9 12 11 

  pr. – głosy „przeciw” 1 1 0 0 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 5 1 0 1 

  nb. – nieobecni 10 10 9 9 
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Lista głosowań wraz z punktem protokołu: 

 

1. Wniosek o zmianę w porządku obrad – dodanie pkt. „Dyskusja na temat 

zagospodarowania terenu do Wróbla Staw i przy ul. Powstania Listopadowego” jako 

pkt. 4 (pkt. 4.1). 

2. Przyjęcie porządku obrad (pkt. 4.5). 

3. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (pkt. 6.2). 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/46/2021 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 11.02.2021 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021  

(pkt. 7.6). 


